
A Guest's Guide: Everything you need to know 

Le français suit 

Hosting an event? Send your guests this guide! 
Written by Andrew Luisi 

 
Welcome to Wonder! 🥳 
 
Interested in learning how to navigate this magical world? Let's begin! 

The essentials 

● Click and hold to move. Your Avatar will where ever your pointer is in the Space. 

● When close to another Avatar, let go, and you'll form a Circle. (Same exact thing to 
join a pre-existing Circle 🥳). 

● Circles can have up to 14 participants. 

● One person can share their screen at a time in a circle: it's in the center toolbar; you 
can also toggle on and off your camera and mic, as well as lock the circle 🥳 

● To see all of the people in a circle, just click on anyone's video to go to Fullscreen-
Mode. Click a video again to go into Space-Mode (you can also click the two arrows in 
the toolbar as well). 

L'essentiel 

● Cliquez et maintenez enfoncé pour vous déplacer. Votre avatar se placera là où se 
trouve votre pointeur dans l'espace. 

● Lorsque vous êtes près d'un autre Avatar, lâchez le bouton et vous formerez un Cercle. 
(Même chose pour rejoindre un cercle préexistant 🥳 ). 

● Les cercles peuvent compter jusqu'à 14 participants. 
● Une personne peut partager son écran à la fois dans un cercle : c'est dans la barre 

d'outils centrale ; vous pouvez également activer et désactiver votre caméra et votre 
micro, ainsi que verrouiller le cercle 🥳. 

● Pour voir toutes les personnes d'un cercle, il suffit de cliquer sur la vidéo de n'importe 
qui pour passer en mode plein écran. Cliquez à nouveau sur une vidéo pour passer en 
mode Espace (vous pouvez également cliquer sur les deux flèches de la barre d'outils). 

The extras 

● You can change your name, Avatar photo, icebreaker response, and audio/video input 
sources any time you like by going to the Profile icon in the sidebar to the right. (pro 
tip: you can also change your audio/video input sources using the mic and camera 
icon in the center toolbar 🥳♂️). 
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● Right underneath it, you can send different types of chat messages to either everyone 
in the Space, your circle, or an individual. 

Les extras 

● Vous pouvez modifier votre nom, votre photo Avatar, votre réponse brise-glace et vos 
sources d'entrée audio/vidéo à tout moment en vous rendant sur l'icône Profil dans la 
barre latérale à droite. (conseil de pro : vous pouvez également changer vos sources 
d'entrée audio/vidéo en utilisant l'icône du micro et de la caméra dans la barre d'outils 
centrale 🥳). 

● Juste en dessous, vous pouvez envoyer différents types de messages de chat soit à tout 
le monde dans l'Espace, soit à votre cercle, soit à un individu. 

✨There you have it; happy Wonder-ing!  
 

A Guest's Guide: Everything you need to know | Wonder  

 

https://help.wonder.me/en/articles/5667798-understanding-the-chat
https://help.wonder.me/en/articles/5667798-understanding-the-chat
https://help.wonder.me/en/articles/5627532-a-guest-s-guide-everything-you-need-to-know

